



## 113年漢學研究中心資料室服務滿意度問卷調查

親愛的讀者，您好：

為持續提升本館漢學研究中心服務品質，以瞭解您對本中心資料室整體服務的滿意程度，懇請您撥冗約5-8分鐘填答問卷。完成問卷者，即可參與抽獎，獎項為本館精美文創品1份，共計10個名額。

**調查期間為113年10月18日起至11月18日止。**您填答的內容僅供本中心做為改進服務和業務的依據，內容保密且不個別公開或做為其他用途，敬請安心作答。

感謝您撥冗填寫！

漢學研究中心資料服務組 敬上

※本館網路資源及服務滿意度問卷調查網址

<https://reurl.cc/Yqr294>



精美抽獎贈品等著你





## Center for Chinese Studies Reading Room User Satisfaction Survey 2024

Dear readers,

To improve the service quality and to understand your satisfaction with our Reading Room, we kindly request you to take 5 to 8 minutes to fill out this questionnaire. Your responses will be strictly confidential and will not be revealed. After you complete, you are eligible to take part in a lucky draw for our creative products, with a total of 10 prizes. **The survey period will be from Oct. 18 to Nov. 18, 2024.**

Thank you for taking the time to complete the survey!

Materials Division, Center for Chinese Studies.

**Survey URL** <https://reurl.cc/XRYdVD>



Prizes is waiting!

